
licitat per l'Associació, però descongestionava el tràfec 
encara que fos contra el perill de ferir nens, (s'ha dit 
que es tancaria per perillós). Però el demés, aigua, jar 
dins, vigilància i sobre tot NETEJA (que paguem igual que  
tot Granollers) brilla per la seva absència. 
Ja no us prenem més temps, el nostre te massa valor per a 
continuar perdent-lo, francament ja n'hem perdut prou dar 
rera vostre, ara el que cal és que passem a l'acció, el 

n'està tip de les temptatives de no fer res per a - 
ell i pensa que ja que no l'hi escolten les paraules és - 
moment de passar a l'acció i sortir al carrer per aexigir 
tot allò que no se l'hi ha donat quan ho demanava per "los 
cautes legaZes" i ja ha dit prou. 

Realment tenim una pega en aquesta Associació i és la de -
creure en la paraula dels homes, ens ho vam creure MOLTES 
GRACIES SENYOR BATLLE, ens hem après la lliça, ara ja no -
hi creiem, en l'única cosa que encara creiem és en la for-
ça dels homes al carrer. 
De totes maneres, gràcies, una vegada més, perquè aviat ple 
garem, gràcies per no haver espatllat més el barri, gràcies  
per no rés, gràcies per no construir rés de RES. 

A vostè. 
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